東華三院馬振玉紀念中學 <u>行政通告 023/24-25</u> 中一至中五級各科全年考核比重事宜

敬啟者:

兹因本校於十二月舉行三十周年校慶活動,各級上學期進展性評估將改以科本形式隨堂進行。而全年各科的進展性評估及考核比重安排,請參閱附件。

煩請 台端垂注,並於九月三十日(星期一)或之前簽妥電子通告回條,以便統籌辦理。 如有任何疑問,請致電 2443 9899 與班主任或科任老師聯絡。

此致 貴家長 東華三院馬振玉紀念中學校長 NGHs. C.Y emorial Colleg 謹啟 (陳妙霞) 二零二四年九月二十七日 東華三院馬振玉紀念中學 班號: 行政通告 023/24-25 中一至中五級各科全年考核比重事宜 敬覆者: 本人為 _____ 班學生 _____ 之家長,已知悉上述通告內容。 此覆 東華三院馬振玉紀念中學 家長簽署:_____

家長姓名:_____

二零二四年 月 日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College Administration Circular 023/24-25 The Weighting of Annual Assessments for All Subjects from S1 to S5

27th September 2024

Dear Parents

Owing to our school's 30th anniversary celebration in December 2024, the formative assessments of different subjects of the First Term will be assessed on subject-based and will be conducted in class. Please refer to the attachment for the details of formative assessments and assessment components of each subject throughout the year.

Please return the signed e-reply slip by 30th September 2024 (Monday). Please feel free to contact the class teacher or subject teacher on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely

Chan Miu Ha Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.